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Θεσσαλονίκη, 30/04/2020

Των: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας
Απόστολου Αβδελά, Βουλευτή Α΄ Θεσσαλονίκης

Προς: Την κ. Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων

ΘΕΜΑ:    «Ένταξη  πολυτέκνων  στις  μετεγγραφές  υπό  το  καθεστώς  του  Νέου
Νομοσχεδίου, του Υπουργείου Παιδείας και Θρησκευμάτων»

    

Κυρία Υπουργέ,

σύμφωνα  με  δημοσίευμα  ηλεκτρονικού  τύπου,  της  24ης Απριλίου  2020,  η  Ανώτατη
Συνομοσπονδία  Πολυτέκνων  Ελλάδος  εξέδωσε  Δελτίο  Τύπου,  στο  οποίο  εκτίθεται  το
ζήτημα της εξαίρεσης των πολυτέκνων, καθώς και των τέκνων αυτών, από το σχέδιο νόμου:
«Αναβάθμιση  του  Σχολείου  και  άλλες  διατάξεις».  Ορίζει  το  Υπουργείο  δικαίωμα
μετεγγραφής για ένα ποσοστό 15%, κατευθυνόμενο προς όλους, με διάφορα κριτήρια και
εξαιρεί από το ποσοστό, επιτρέποντας ελεύθερες μετεγγραφές, στα τέκνα των θυμάτων της
τρομοκρατίας, στους αναπήρους, στους κρατούμενους, στους πολίτες Κυπριακής καταγωγής
(σε  ποσοστό  1%)  και  στους  Έλληνες  πολίτες  της  Μουσουλμανικής  Μειονότητας  της
Θράκης (10%).

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται η κ. Υπουργός:

1. Προτίθεσθε να επαναφέρετε το δικαίωμα για ελεύθερες μετεγγραφές, όσον αφορά στους
πολύτεκνους, ως δημογραφικό κίνητρο, καθώς, οι ελεύθερες μετεγγραφές είχαν καταργηθεί,
ως δικαίωμα, το 2010;
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2.  Προτίθεσθε  να  παράσχετε  κάθε  είδους  διευκόλυνση  και  ελάφρυνση  στο  κόστος
ανατροφής των παιδιών, δίνοντάς τους το προνόμιο των ελεύθερων μετεγγραφών, έχοντας
αναγνωρίσει προεκλογικά, ως κυβέρνηση ότι, οι πολύτεκνοι έχουν πληγεί περισσότερο από
την κρίση και σεβόμενη την διάταξη του άρθρου 21, παρ. 2, του Συντάγματος, περί του ότι
«οι Πολύτεκνες οικογένειες…έχουν δικαίωμα ειδικής φροντίδας από το κράτος»;

3. Πόσοι είναι οι πολύτεκνοι και τα τέκνα τους, που ζητούν μετεγγραφή κάθε χρόνο;

Οι ερωτώντες Βουλευτές

Κυριάκος Βελόπουλος

Απόστολος Αβδελάς


